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Rotarys motto 
Service Above Self 

 

Rotarys formål 
 

Rotarys formål er å fremme og styrke viljen til å gagne andre som grunnlag for all 
virksomhet, og spesielt viljen til å: 

1) Utvikle vennskap som grunnlag for å gagne andre 
2) Stille høye etiske krav i vårt yrkesliv, vise respekt for alt nyttig arbeid og bruke hver enkelt 

rotarianers yrke som mulighet til å gagne samfunnet 
3) Gagne andre i privatliv, yrke og samfunnsliv 

4) Arbeide for internasjonal forståelse, samhold og fred gjennom et verdensomspennende 
fellesskap av personer fra forskjellige yrker forenet i idealet om å gagne andre 

 
 
 

The four-way test 

Firespørsmålsprøven 
Om saker vi tenker, sier og gjør: 

 
1) Er det sant? 

2) Er det rettferdig overfor alle det angår? 
3) Vil det skape forståelse og bedre vennskap? 

4) Vil det være til beste for alle det angår? 
 
 
  



 3 

Innhold 

INNHOLD 3 

DISTRIKTSGUVERNØR 2022-2023 5 

1 DISTRIKTSORGANISASJON 2022-2023 6 

1.1 LEDERGRUPPEN 6 
1.2 DISTRIKTSADMINISTRASJONEN 6 
1.3 DISTRIKTSKOMITÉLEDERE 6 
1.4 ASSISTERENDE GUVERNØRER (AG-ER) 6 

2 ARBEIDET I DISTRIKTET 7 

2.1 MEDLEMSUTVIKLING 7 
2.2 THE ROTARY FOUNDATION 8 
2.2.1 ØKONOMI OG BIDRAG 8 
2.2.2 AKTIVITET 8 
2.2.2 AKTIVITET KNYTTET TIL POLIO 9 
2.3 PR OG KOMMUNIKASJON 10 
2.4 UNGDOMSPROGRAMMER 12 
2.4.1 UNGDOMSUTVEKSLING 12 
2.4.2 RYLA 12 
2.4.3 ROTARACT 13 
2.5 LOVRÅDSARBEIDET I 2022-2023 13 
2.5.1 LOVRÅDET (COUNCIL ON LEGISLATION – COL) 13 
2.5.2 RESOLUSJONSRÅDET (COUNCIL ON RESOLUTIONS – COR) 14 
2.6 DISTRICT TRAINING 14 
2.7 RLI – ROTARY LEADERSHIP INSTITUTE 15 
2.8 CLUB VISIONING 15 
2.9 ROTARY BUSINESS NETWORK 16 
2.9.1 ROTARY BUSINESS NETWORK SØR 16 
2.9.2 ROTARY BUSINESS NETWORK NORD 18 

3 ARBEIDET I OMRÅDENE 19 

3.1 OMRÅDE A (AG ARNE SIGURD ROGNAN NIELSEN) 20 
3.2 OMRÅDE B (AG JON OTTAR ELLEFSEN) 22 
3.3 OMRÅDE C (AG STEIN SCHIERENBECK) 23 
3.4 OMRÅDE D (AG HÅKON KROGH) 25 
3.5 OMRÅDE E (AG ERLING LOTHE LIE) 27 
3.6 OMRÅDE F (AG DAG JOHANSEN) 30 
3.7 OMRÅDE G (AG YVONA HOLBEIN) 32 
3.8. OMRÅDE H (AG GEIR ANDA) 33 

4 DISTRIKTSKONFERANSE 34 



 4 

5 BESØK RI PRESIDENT JENNIFER JONES 35 

8 MÅNEDSBREV 35 

 
  



 5 

Distriktsguvernør 2022-2023  
 
Da er tiden kommet for å takke dere alle for hjelp og innsats. Det har 
vært et hektisk og innholdsrikt år i Rotary. Jeg vil spesielt takke min 
distriktssekretær Jutta for en formidabel innsats. AGene har også 
gjort en flott innsatts i sine respektive områder. Komitéledere og 
distriktsorganisasjon har vært til veldig god hjelp i gjennomføringen 
av møter og arrangementer. Ledergruppen har gitt meg god støtte 
og avgjørelsene ender vanligvis i konsensus. En stor takk også til alle 
presidentene og medlemmene for den tid og innsatts dere har lagt 
ned i dette rotaryåret. Min egen klubb - Råde Rotaryklubb - har vært 
fantastiske i forberedelser og gjennomføring av PETS, 
Distriktskonferanse og midtveismøte. 
 
En del av mitt engasjement har dette året vært å ha fokus på Rotary 
som en yrkesorganisasjon. Det har derfor vært gledelig at flere klubber har støttet opp om 
dette. Rotary Business Network har gitt mange gode og lærerike opplevelser. Så en stor takk 
til alle «biss nissene». Distriktskonferansen var også preget av mye næringslivsfokus, som 
også ga mange positive tilbakemeldinger. 
 
Å få besøk av Rotary sin Internasjonale President (RIP) er ikke hverdagskost. Tusen takk til 
alle som kom og bidro til en flott kveld. Spesielt til «gjengen» på Kolbotn! RIP Jennifer Jones 
og RI director Lena Mjerskaug var veldig fornøyd med vårt bidrag i Tour of Scandinavia. 
 
Medlemsrekrutering har alltid stort fokus. Vi har også i år hatt en reduksjon i 
medlemsmassen, men jeg vil allikevel berømme mange av klubbene som har hatt stor 
rekrutering. Stå på og sørg for at Rotary gir alle mer mening og tilhørighet. 
 
Jeg har i mitt år også fått besøkt alle 45 klubbene i distriktet. Rotaryklubbene er alle 
forskjellige og jeg har fått god mottakelse hos alle. Jeg håper jeg klarte å inspirere de som 
var motiverte til å stå på videre for Rotary sitt gode arbeid. Å besøke en annen klubb er 
virkelig å anbefale. Som Guvernør var det moro å bli kjent med masse flotte mennesker. Det 
som er nok noe av det største jeg opplevde i mitt år var møte med alle dere flotte 
Rotarianere. Jeg fikk også oppleve 15 000 Rotarianere under samme tak under Convention i 
Melbourne Australia 2023. 
 
Rotary skal gagne andre. Det at dere ble med og skapte aktivitet og moro rundt Guvernørens 
eggelotteri ga med hjelp av Bill og Melinda Gates Foundation nesten 300 000 kr til End Polio. 
Distriktet har også bidratt med mye penger til hjelp til Ukraina. Det er også gitt bidrag til 
Rotary Foundation sine fond. Hvor vi i dette oppnådde 103 US $ pr medlem til TRF. 
 
Så takk for ditt engasjement i Rotary. Der er du alltid en som viser vei med god LE-DEL-SE. 
 
Hans Christian Kihl 
Distriktsguvernør 2022 – 2023 
Råde Rotaryklubb  
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1 Distriktsorganisasjon 2022-2023  
 
1.1 Ledergruppen 
 
Distriktets ledergruppe består av distriktsguvernøren (DG), siste års distriktsguvernør (IPDG), 
neste års distriktsguvernør (DGE) og dennes påfølgende distriktsguvernør (DGN):  
 
DG Hans Christian Kihl, Råde Rotaryklubb 
DGE Knut Willy Sørensen, Fredriksten Rotaryklubb 
DGN Marit Liv Sjolbjørg, Nittedal Rotaryklubb 
IPDG Lars Borgestrand, Jeløy Rotaryklubb 
 
1.2 Distriktsadministrasjonen  
 
Distriktssekretær Jutta Bachmann, Nesodden Rotaryklubb 
Distriktskasserer Egil Hissingby, Råde Rotaryklubb 
Distriktstrener Stein Erik Narvesen, Kolbotn Rotaryklubb 
 
 
1.3 Distriktskomitéledere  
 
Medlemsutvilking: Anita Bjørnstad, Gjersjøen Rotaryklubb  
The Rotary Foundation: Per Erik Johannessen, Jeløy Rotaryklubb  
PR og kommunikasjon: Ine Barlie, Kolbotn Rotaryklubb  
Ungdomsprogrammer: Øivind N. Bråten, Nittedal Rotaryklubb 
Internasjonale serviceprosjekter: Lise Bjørnsen, Eidsvoll Rotaryklubb 
RK Lovråd: Johan Østby, Enebakk Rotaryklubb 
 
1.4 Assisterende guvernører (AG-er)  
 
Område A: Arne Sigurd Rognan Nielsen, Skjeberg Rotaryklubb  
Område B: Jon Ottar Ellefsen, Borge Rotaryklubb 
Område C: Stein Schierenbeck*, Moss Rotaryklubb  
Område D: Håkon Krogh, Trøgstad Rotaryklubb  
Område E: Erling Lothe Lie, Nesodden Rotaryklubb  
Område F: Dag H. Johansen, Gjersøen Rotaryklubb 
Område G: Yvona Holbein, Strømmen Rotaryklubb 
Område H: Geir Anda, Nannestad Rotaryklubb 
 
*Det var med dyp sorg vi mottok budskapet om Stein Schierenbecks bortgang i mai 
2023.  Følgende er budskapet DG sendte til presidentene i klubbene i D2260. Medlemmer av 
distriktsorganisasjonen fulgte også Stein på sin siste reise fra Son kulturkirke.  
Stein ble medlem i Rotary i 2005 under hans utenlandsopphold i Danmark og har siden 2014 
vært medlem i Moss Rotaryklubb. Stein har vært en forbilledlig rotarianer i mange år og viste 
iherdig innsats med å koble mennesker sammen. Det er derfor ikke overraskende at han har 
vært prosjektleder for klubbens samfunnsprosjekter, som består av et internasjonalt 
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prosjekt, sansehagen på Melløsparken sykehjem og som mentor for flyktninger, og stilte som 
president i Moss Rotaryklubb i to omganger. I de siste to årene utvidet han engasjementet 
sitt for Rotary som assisterende guvernør for område C og hadde planer om å fortsette som 
en viktig støttespiller til neste guvernør i ett år til – både som AG i område C og område 
E. Stein hadde et hjerte av gull, han viste omsorg for alle rundt seg, Stein ønsket at alle skulle 
ha det bra og var opptatt av at alle rundt han skulle føle seg ivaretatt. 
  
Vi er ydmyke og dypt takknemlige for den jobben Stein har lagt ned for Rotary, og spesielt 
for D2260 og klubbene i område C. Stein Schierenbeck var en hedersmann. 
Rotarydistrikt D2260 lyser fred over Stein Schierenbecks minne. 
  
Stein bisettes fra Son kulturkirke fredag 26. mai kl. 13.00. Det blir ikke noe minnesamvær for 
andre enn familien. 
Stein vil bli stort savnet! 
  
Hans Christian Kihl 
Distriktsguvernør 
 

2 Arbeidet i distriktet  
 
Distriktets oppgave er å støtte klubbene, bidra med distriktsressurser, trene presidenter og 
klubbledelsen, kvalifisere klubbene for tilskudd fra Rotary Grants og gi tilbud til ungdom.  
 
2.1 Medlemsutvikling 
 
District Membership Committee Chair: Anita Bjørnstad 
Membership attraction and engagement: Heidi Lyngstad 
Membership attraction and engagement (Rotaract): Tove Ragna Reksten 
New club development: Tore Gulbrandsen 
 
Komitéens oppdrag er å bistå den enkelte klubb i arbeidet med medlemsutvikling. For å 
kunne gjøre det på en god måte, er vi avhengige av at klubbene tar kontakt med oss. Mange 
klubber er kreative i arbeidet med medlemsutvikling, og vi oppfordrer klubbene til å dele 
gode ideer med distriktet og andre klubber. 
 
Medlemmer fra komitéen har deltatt på Medlemsutviklingsmøte i Zone 17/18 i april 2022 og 
i april 2023. Komitéen har hatt ett digitalt møte med AG’ene i distriktet i november 2022.  
Målet med dette møte var å kartlegge behovet for støtte til medlemsutvikling i klubbene, 
samt å utveksle ideer og erfaringer i arbeidet med medlemsutvikling.  
 
Komitéen har invitert til fire kurs i medlemsutvikling i inneværende rotaryår, fordelt på Råde 
og Kløfta. Kun ett kurs ble gjennomført. De tre andre kursene måtte dessverre avlystes pga. 
for få påmeldte. Det er også gjennomført ett digital kurs i Medlemsutvikling. Komitéleder 
har også gjennomført ett besøk i styret i én klubb, der tema var utfordringer med 
rekruttering.  
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Rotary har utviklet nye klubbmodeller for å imøtekomme nye ønsker og behov. Aktuelle 
klubbmodeller:  

• Tradisjonell klubb: Klubber slik vi kjenner det i dag.  
• Satellittklubb: En klubb som sponses/støttes av en tradisjonell klubb og som har 

egne møter, prosjekter, vedtekter og styre – og som ønsker en annen møteform enn 
den tradisjonelle. Må ha minimum 8 medlemmer.  

• E-Klubb: En Rotaryklubb som primært møtes på nettet. Passer for personer som 
reiser mye og ikke kan møtes så ofte fysisk. Må ha minimum 20 medlemmer.  

• Passportklubb: En klubb som møtes sjeldent, men der medlemmene reiser mye og 
oppsøker andre klubber for å delta på møtene. Må ha minimum 20 medlemmer.  

• Bedriftsklubb: En klubb der medlemmene (eller de fleste) jobber for samme 
arbeidsgiver. Må ha minimum 20 medlemmer.  

• Klubb med spesielt fokus: En klubb hvor medlemmene er opptatt av en spesiell sak, 
og fokuserer innsatsen på dette.  

• Alumnibasert klubb: En klubb av personer som har deltatt på et av Rotary sine 
ungdomsprogrammer (utvekslingsstudent, RYLA, osv). Må ha minimum 20 
medlemmer. 

 
Komitéens erfaring er at medlemsutvikling dessverre ikke har nok fokus i mange klubbene, 
dette gjenspeiles tydelig i svært lav deltagelse i kurs, og ingen henvendelser om bistand fra 
klubbene. 
 
Pr. 30. april 2023 er det 45 klubber i Distriktet og 1403 medlemmer. 
 
2.2 The Rotary Foundation 

Komiteen har bestått av Mona Wiger, Jan Sverre Hansen, Bjørn Olav Rosseland og Per Erik 
Johannessen. Komiteens medlemmer fortsetter i de samme vervene inn i Rotary-året 2023-
2024 og har planlagt sitt første møte 12. september på Hotel  Refsnes Gods for å stake ut 
kursen for inneværende Rotary-år. 

2.2.1 Økonomi og bidrag 

Distriktets bidrag er 103,24 USD per capita, noe som tilsier at vi også dette året nådde 
målsettingen om 100USD pr. medlem. Av mer kreative aktiviteter her må nevnes 
Guvernør Kihls egg-prosjekt som bragte inn et betydelig beløp til Annual Fund og som 
klubbene selv har meldt inn fondet. Slike aktiviteter bør vi oppmuntre til der det er mulig. 
Det gir PR og motiverer medlemmene. Kommende år har også slike noe annerledes 
prosjekter på gang. 

2.2.2 Aktivitet 

I 2022-2023 har komitéen vært involvert i følgende aktiviteter: 

1) Det har vært avholdt to kvelder til kvalifiseringskurs på Kløfta og i Råde. Nye kurs er 
planlagt for 2023-2024. Denne gangen tidligere på året enn forrige gang på de 
samme to lokasjonene. 
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2) Det har vært behandlet og fordelt midler i størrelsesorden ca. NOK 170.000 til fem 
prosjekter i distriktet. Beløpene er fordelt kvalifiserte klubber og prosjekter. 

3) Distriktet er sterkt engasjert i et felles norsk prosjekt med formål å støtte det 
humanitære arbeidet under krigen i Ukraina. Her pågår et større arbeid for å sende 
midler produksjon og drift av et antall Mobile Emergency Clinics. Her samarbeider vi 
med Rotary klubben i Lviv. Vårt distrikt har her vedtatt å støtte dette arbeidet med 
USD 25.000. Dette er et betydelig bidrag inn prosjektet. Her arrangeres det 
månedlige nettmøter for aktiviteten og her må 2260 få flere klubber og personer 
engasjert i prosjektet. 

Avslutningsvis berømmes det Jan Sverres innsats og innsikt som har vært helt avgjørende for 
at vi har levert som vi har gjort i dette året. I året vi nå er inne i, vil det være avgjørende 
viktig at vi som fortsatt er i komiteen, videreutvikler og sprer kompetanse i TRF-arbeidet inn i 
klubber og distriktet for øvrig. 
 
2.2.2 Aktivitet knyttet til Polio 
 
Bjørn Olav Rosseland er distriktets Polio-koordinator. Tabellen nedenfor skisserer hans 
aktiviteter knyttet til Polio i rotaryåret 2022-2023. 
 
Dato  Møte/aktivitet  Kommentarer  
26/8-
2022  “Kick off” på Kihl gård. Distriktsrådsmøte  Bra møte med gamle og nye kontakter  

23-
24/9  Distriktskonferanse  Knyttet kontakter og avtaler om foredrag  

26/9  Sendte ut Faktaark til D2260 om polio til 
bruk på Poliodagen 24/10.  

 

1/10  Foredrag om polio og Rotarys arbeid for 
LFPS Oslo, på høstseminar på Hotel 33  Nærmere 50 deltakere fra Oslo poliolag  

19/10  Foredrag om polio for deltakere på stand 
i Kolbotn Torg  

Deltakere fra Kolbotn, Oppegård og 
Gjersjøen Rotary  

22/10  Deltok på Rotary stand på Kolbotn Torg  Innbrakte ca. 16.000.- Konflikt med 
søndagens TV-aksjon  

27/10  
Inspirasjonsmøte for nye medlemmer i 
Kolbotn Rotary. Kort orientering om 
polioarbeidet  

 

31/10  
Besøk av RI president Jennifer Jones. 
Holdt foredrag om vårt polioarbeid  
 

Etter «instruks», norske slides men 
engelsk tale. Innkasserte 3 klemmer fra RI-
presidenten  

3/12  Foredrag om polio på TRF møte for 
kommende guvernører på Gardermoen  

Avtaler om foredrag på tre 
Distriktskonferanser i 2023 og foredrag i 
Ulefoss Rotary  

13/1-
2023  Midtveismøte, Bøndenes hus, Råde   

9/2  Distriktsrådsmøte Kihl gård   



 10 

13/2  Polioforedrag i Sarpsborg Rotary   

16/2  Polioforedrag i Ulefoss Rotary, D2290  
Svært populært. Skal holde nye foredrag i 
klubben og på neste års 
distriktskonferanse  

11/5  Distriktsrådsmøte Kihl gård   

23/5  District Polio Plus coordinators, Zoom 
Meeting  

Zoom møte med Agnete Løwer og de 
andre koordinatorene i Skandinavia  

  
 
2.3 PR og kommunikasjon 
 
Leder, ansvar Facebookside: Ine Barlie 
Ansvar hjemmeside D2260: Jutta Bachmann  
IT (medlemsnett, rotary.org): Dag Gipling  
 
Komitéen delte opp arbeidet rundt kommunikasjon og PR. Mange nyhetsmeldinger på både 
Facebook og distriktets webside ga alle som ønsket informasjon om hva som skjedde i 
distriktet. Vi har jobbet tett sammen med Rotary Norden og foret bladet med bilder og 
tekster. Så vårt distrikt har vært veldig synlige i Rotary Norden dette året. Vi har vært med i 
alle utgavene med bilder og tekst. Det virker som at distriktet vårt har vært det mest synlige 
distriktet med flest innspill til Ottar Julsrud, redaktør. Det kan vi være stolte av.  
 
Websiden har blitt holdt oppdatert med informasjon av generell interesse for 
klubbene/medlemmene i distriktet og/eller andre interessert i det som rører seg i distriktet 
 
a) Nyhetsside: 

• Informasjon om kurs som blir avholdt i distriktet 
• guvernørens månedsbrev 
• RYLA (både i distriktet og utlandet) 
• ungdomsutveksling/sommerleire 
• samarbeid med blant annet Shelterbox 
• Informasjon om å fremme forslag til COL-representanter, DGNG, osv. 
• Kunngjøring av DGND, COL-representanter 
• Utlysninger verv i NORFO 

 
b) Distriktsguvenør-side: 
Under denne fanen ligger informasjon relatert til året 2022-2023: oppdatert møteplan, 
håndboken, styringsdokumentet, info om DGE og DGN, månedsbrev, foredragene DG holdt 
på klubbesøk, PETS, midtveismøtet. 

• Vi har valgt å skille møteplanen DG og DGE fra hverandre, for å spare tid og forhindre 
at noen datoer blir glemt i nåværende året. Innkommende sekretær/DGE oppdaterte 
møteplan for rotaryåret 23-24 og sittende distriktssekretær/DICO la ut.  

• Alt relatert til rotaryåret 23-24 ligger under 22-23 Distriktsguvernør elect (ny side 
åpner seg; dette blir i det nye året flyttet under fanen «Distriktsguvernør») 

• Under denne fanen ligger også linkene til tidligere guvernører (nye faner åpner seg) 
• Andre faner har blitt oppdatert når ny informasjon har kommet inn 
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• Henvendelser som har kommet gjennom «kontaktsiden» til DG, ble videresendt til 
distriktsekretær og hun har besvart disse. 
 

Facebook-siden:  
Vi startet med Facebook-siden som het: Rotary District 2260. Denne fungerte godt og 
normalt frem til desember 2022. Så Da fikk både Jutta og Ine feilmeldinger og fikk ikke lagt 
ut noe. I januar bestemte vi oss for å lage ny side for vi fikk ikke hjelp fra FB (ikke noe svar på 
henvendelsene våre). Den nye siden heter: Rotary distrikt 2260 DG.  
 

• Hele året ble det lagt ut aktuelt stoff.  
• Stoff ble hentet fra klubbene (prosjekter, foredrag m.m.), fra sonen, fra Rotary 

Norge, rotary medlemmers sider og Rotary International.  
• Det ble lagt ut kurs og annen viktig info for klubbene og medlemmer.  
• Det ble lagt ut en del fra guvernørbesøkene.  
• Det ble lagt ut informasjon og bilder av besøket fra RI president Jennifer Jones, et 

besøk som ble veldig vellykket.  
• Det ble også lagt ut bilder fra Jennifer Jones sin egen side fra besøket hennes på 

Buckingham Palace med Kong Charles og fra hennes møte med Paven. 
 
IT/Web:  

Det som Dag Dipling har brukt mest tid på, er å svare på e-poster og telefoner fra klubber 
som har problemer med Medlemsnettet, hjemmesiden eller MyRotary. I snitt har han fått 4-
5 henvendelser hver uke.  I tillegg til å svare med e-post eller telefon, har han besøkt 3 
klubber for å hjelpe til med hjemmeside og Medlemsnett. 

Dag har gjort noen oppdateringer på distriktets hjemmeside, deriblant en fullstendig 
oppdatering av Rotaryskolen. Innholdet på skolen er i hovedsak oppdatert av Elsa Nysveen 
(Årnes RK) og Gro Irene Holt (Kløfta RK). Dag har holdt 2 fysiske kurs (Kløfta og Råde) om 
Medlemsnettet, hvor til sammen nesten halvparten av klubbene i distriktet hadde deltagere. 

Vært med og forberedt og holdt 2 nettkurs om den nye appen (ca 25% av samtlige 
rotarianere i Norge har nå lastet ned og tatt appen i bruk). 

IT-forum, som er webmaster og samtlige DICO-er i Norge, har hatt 5 møter hvorav 1 møte 
var fysisk og de øvrige på nett. Sammen med IT-forum har Dag bidratt til 
at support.rotary.no fått en kraftig oppdatering med mye nytt. Dag har også i 2 uker vært 
vikar for webmaster. Han har også deltatt på PETS og midtveismøtet. 

Kommunikasjon og PR er utrolig viktig for å synliggjøre oss som rotarianere. Vi må hele tiden 
følge med og være på. Og legge ut raskt mens det fremdeles er aktuelt spesielt det som 
legges på Facebook. Samtidig må klubbene (spesielt lederne) bli flinkere til å bruke 
medlemsnett og alle sider vi har tilgjengelighet til som rotarianere for det å ha/få kunnskap 
og formidle til våre medlemmer. 
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2.4 Ungdomsprogrammer 
2.4.1 Ungdomsutveksling 
 
Øivind N. Bråten District Youth Exchange Officer, DYEO (Nittedal), Gro Irene Holt 
Assisterende DYEO (Kløfta) 
 
I dette rotaryåret hadde vårt distrikt fire outbounds og fire utvekslingsstudenter som kom til 
Norge pluss de to som takket være gode naboer i Distrikt 2305 fikk sponsorklubber der. Fire 
ungdommer kom inn fra landene Mexico, Frankrike, Spania og USA. Klubbene som deltar i 
ungdomsprogrammet er Gjersjøen i samarbeid med Kolbotn og Oppegård, Nannestad, 
Nittedal og Strømmen. 
 
Summer Camps 
Jeløy RK hadde stor suksess med sin sommerleir for tolv flotte ungdommer juni i år. Ingen 
ungdom fra vårt distrikt deltok på internasjonale leire – så her har vi en jobb å gjøre med 
markedsføring. 
 
Webinar og møter 
Vi gjennomførte informasjonsmøte for klubbene om søknadsprosessen høsten 2022, samt 
presentasjoner på distriktskonferansen, distriktsrådsmøte og PETS. Ambassadørkurset for 
våre utreisende utvekslingsstudenter ble avholdt på Kløfta 23. april i samarbeid med Distrikt 
2310. 
 
Markedsføring 
De offisielle internettsidene for ungdomsprogrammene med oppdatert informasjon er  
https://rye.rotary.no/. Der finner dere også link til Facebook-siden. Disse to kanalene vil 
derfor være de viktigste informasjons- og markedsføringskanalene fremover. 
 
2.4.2 RYLA 
 
Ungdomsarbeid et viktig fokusområde for Rotary. RYLA (Rotary Youth Leadership Award) er et årlig 
seminar i ledelse for ungdom. I år ble det arrangert på Oscarsborg Festning ved Drøbak i helgen 16.-
18. september. Konferansen skulle egentlig være på Oscarsborg i mars 2020, og ble utsatt 3 
ganger på grunn av COVID. Et solid program med førsteklasses foredragsholdere ble 
utarbeidet, og alle foredragsholdere var med videre fra første planlagte Ryla i 2020. Etter et 
grundig innsalgsarbeidet ble målet om 60 deltagere oppnådd. Økonomien var under 
kontroll. Fordi Område F har holdt i dette i 3 år nå, uten å kunne gjennomføre, fortsatte 
komitéen i et år til, fremdeles med Britt Heidi i spissen. Hun har for øvrig mottatt en PH for 
den utrolige innsatsen siste 3 år. 
 
Formålet med RYLA er å gi ungdom i aldersgruppen 20-25 et variert program fokusert på 
diverse aspekter av ledelse. Det er foredrag/presentasjoner av personer med praktisk eller 
mer teoretisk tilnærming til faget ledelse, samt gruppearbeid og diskusjoner. 
Tilbakemeldingene fra de som i år har deltatt har vært udelt positive. Deltagerne har, som i 
tidligere år, kommet tilbake fra seminaret med stjerner i øynene. I tillegg til å skryte av det 
faglige utbyttet forteller tidligere års deltagere om fine muligheter for nettverksbygging. 
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2.4.3 Rotaract 
 
Varna Rotaract har ikke hatt noe særlig aktivitet den siste perioden. Det er blant annet pga. 
lite initiativ fra klubbpresidenten og mangelen på medlemmer som gjør det vanskelig. 
Presidenten/klubben har for det meste svart på e-poster fra personer i Rotary Norge og 
personer fra andre land og svart de jeg kan eller satt de i kontakt med de riktige personene. 
Per nå er det egentlig bare en klubb på papiret, men fortsatt en mulighet for yngre personer 
å komme inn i Rotary. 
 
2.5 Lovrådsarbeidet i 2022-2023 
 
Lovrådsrepresentant for 2020-2023 har vært PDG Johan Østby, Enebakk RK. 
Vararepresentant for samme periode har vært PDG Elsa Nysveen, Årnes RK. 
 
2.5.1 Lovrådet (Council on Legislation – CoL) 
Lovrådet møtes fysisk hvert tredje år, neste gang i 2025, og behandler 
endringsforslag til Rotary Internationals (RIs) lover, RIs vedtekter og klubbloven (ikke 
klubbvedtektene. Eventuelle endringer der følger av endringer i annet lovverk.). PDG 
Johan Østby holdt en orientering på distiktskonferansen i september 2022. 
Lovrådsrepresentanten konfererer med vararepresentanten og med sittende 
guvernør for å innhente deres oppfatninger om sakene. Lovrådsrepresentanten skal 
likevel ikke møte med bundet mandat på lovrådsforhandlingene. Den enkelte 
representant skal lytte til argumentasjonen som bringes fram, og gjennom dette 
skaffe seg et grunnlag for å avgi stemme. 
 
Rotaryåret 2022-2023 ble preget av etterarbeid etter at lovrådet for 2022 ble holdt 
sent i året, i april 2021-2022. 
 
Oppdaterte lovdokumenter kommer på engelsk og på de 7 andre offisielle Rotary- 
språkene. Norsk er ikke blant dem, og kollegiet av det seks norske 
lovrådsrepresentantene oversatte klubbloven og anbefalte klubbvedtekter. RIs lov og 
RIs vedtekter har det ikke vært vanlig å oversette til norsk. 
 
Det har vært god kontakt med lovrådsrepresentantene for de norske distriktene. Mange 
møter er holdt via nettløsning. I hovedsak dreide det seg om nettopp problemstillingene 
knyttet til oversettelse av de to nevnte dokumentene. Andre saker har vært drøftet gjennom 
e-postutvekslinger. 
 
Kollegiet av lovrådsrepresentanter kom fram til en felles løsning. Det var således likelydende 
og felles norske lov- og forskriftstekster som ble distribuert til klubbene i alle de norske 
distriktene i begynnelsen av oktober 2022. 
 
Etter dette har lovrådsrepresentanten i D2260 hatt møter med fem klubber og hatt e- 
postutveksling med ytterligere tre. Videre er det avtalt møter på høsten 2023 med to 
klubber. Lovrådsrepresentanten ønsker ikke å påtvinge klubbene sin bistand, men 
imøtekommer de ønskene som kommer fra klubbene selv. 
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Det er undertegnedes oppfatning at arbeidet med klubbenes vedtekter tas alvorlig og at 
klubbene ønsker å se hen til de anbefalte vedtektene under arbeidet. Så er da også, etter 
undertegnedes mening, lov- og vedtektsarbeid utrolig spennende og morsomt å holde på 
med! 
 
2.5.2 Resolusjonsrådet (Council on Resolutions – CoR) 
 
Lovrådsrepresentanten møter både i Lovrådet og i Resolusjonsrådet. 
 
Det holdes resolusjonsråd på høsten hvert år. Resolusjonsrådet behandler ikke konkrete 
lovforslag, men forslag til saker som man ønsker Rotary Internationals styre eller styret for 
The Rotary Foundation skal vurdere. 
Resolusjonsrådet fungerer også rent praktisk nokså annerledes enn Lovrådet. 
Representantene møtes ikke. Innmeldte forslag blir tilsendt representantene på e-post i 
relativt god tid før det åpnes for å avgi stemme – på nett – for eller mot det enkelte forslag. 
Forslag som får mer enn 50 % av avgitte stemmer blir oversendt RI-styret, eventuelt TRF-
styret til vurdering. 
 
Av 16 innmeldte saker fikk 8 flertall. Det innebærer at RI-styret skal vurdere dem. De sakene 
som ikke fikk flertall, har RI-styret ingen plikt til å gjøre noe med. 
De viktigste sakene som fikk flertall i 2022: 

• RI-styret skal vurdere å forbedre tilgjengeligheten av sine møtereferater og gjøre 
dem mer lettleste. 

• RI-styret skal vurdere hvordan man bedre kan ivareta miljøhensyn i forbindelse med 
arrangementer som International Assembly, Convention og Lovrådsforsamlingen. 

• RI-styret skal vurdere om man heretter, siden Rotaract er besluttet å være en del av 
Rotary, skal behandle forslag vedrørende lov for Rotaract også på 
Lovrådsforsamlingen 

• RI-styret skal vurdere om visepresident i klubb skal få de samme rettighetene på RIs 
hjemmesider som president, sekretær og CICO. 

 
Avslutningsvis ønsker jeg å takke for fornyet tillit etter å ha blitt gjenvalgt som D2260s 
lovrådsrepresentant for perioden 2023 – 2026. Jeg er også glad og takknemlig for at 
PDG Elsa Nysveen er valgt til vararepresentant for samme periode. 
 
2.6 District Training 
 
Distriktstrener: Stein Erik Narvesen 
 
Første år som distriktstrener har vært både spennende og lærerikt for undertegnede. 
Følgende kurs og samlinger har DT vært med på å planlegge, samt delta i: 
 
- Oktober Medlemsnett-APPSCO v/ Dag Gipling – Kløfta  
- Oktober Medlemsnett-APPSCO v/ Dag Gipling – Kihl Gård 
- Oktober Besøk av verdenspresidenten -Jennifer Jones – Mastemyr Hotell- Kolbotn 
- November TRF v/Per Erik og Jan Sverre- Kløfta  
- November TRF v/Per Erik og Jan Sverre – Kihl Gård 
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- Desember Pre PETS - Halden 
- Januar Rekruttering og medlemsutvikling v/Anita Bjørnstad – Kihl Gård 
- Januar Rekruttering og medlemsutvikling v/Anita Bjørnstad – Kløfta - AVLYST 
- Mars  DTTS – Kihl Gård 
- Mars PETS - Halden 
- Mars Felles erfaringsdeling med alle Distriktstrenere i hele Norge - Web   
- April Prosjektstyring fra A-Å v/ Strømmen RK og Gjersjøen RK - AVLYST 
- April Rekruttering og medlemsutvikling v/Anita Bjørnstad - AVLYST 
- Mai Rekruttering og medlemsutvikling v/Anita Bjørnstad - Nettkurs 

Noen kurs ble dessverre avlyst grunnet få påmeldte. Tilbakemeldinger fra gjennomførte kurs 
har vært positive og kursholdere har vært meget dyktige. De kursene som ble avlyst, vil vi 
gjennomføre i neste rotaryår. 
 
I tillegg har DT deltatt på Distriktskonferansen i Sarpsborg, siste dag. DT har også vært med 
på 5 ledermøter og 4 distriktsrådsmøter, både på Kihl Gård og på web. 
Takk for alle gode innspill underveis, samt innledende råd fra avtroppende DT, Gro Irene 
Holt. 
 
2.7 RLI – Rotary Leadership Institute 
 
Elsa M. Nysveen – RLI-koordinator i D2260 og leder av RLI Division Norway 
 
I dette rotaryåret har RLI-ledelsen i D2260 og D2310 gjennomført tre kursdager i 
høsthalvåret med en lørdag i september, en i oktober og en i november, og tre lørdager i 
vårhalvåret i februar, mars og april. Det ble også avholdt et oppsamlingskurs i mai. De som 
av ulike årsaker hadde forfall på en kursdag, ble tilbudt å fullføre på denne dagen i mai. 
Dermed har de aller fleste som var påmeldt i løpet av året også fullført RLI. Siden vi 
samarbeider med nabodistriktet, er det naturlig å velge et kurssted midt imellom distriktene. 
Vi har hatt seks flotte kursdager på X Meeting Point på Hellerudsletta. For oss det perfekte 
kurssted. Den siste kursdagen hadde vi på Rotaryhuset på Kløfta. Der er det godt å være når 
det ikke er mer enn 20 deltakere. 
 
Høsthalvåret hadde 19 påmeldinger. Vårhalvåret ble 44 påmeldt. Det deltok 15 på 
oppsamlingskurset. 56 deltakere har mottatt diplomer og pins i rotaryåret 2022 – 2023. 
Omtrent 60 % av deltakerne er fra D2260. Høsten 2022 hadde vi kurs for 8 nye fasilitatorer 
på Rotaryhuset. Av disse deltok fire fra vårt distrikt, tre fra D2250 og en fra D2310. Vi har 13 
aktive fasilitatorer nå. 10 av disse er fra D2260. Uten fasilitatorer kan vi ikke arrangere RLI. 
Tusen takk til alle sammen. 
 
2.8 Club Visioning 
 
Koordinator: Marit Liv Solbjørg 
 
Club Visioning er en strategiprosess som hele klubben deltar i og som munner ut i et 
«fremtids-bilde»: «Slik ønsker vi at vår rotaryklubb skal være om tre-fem år». Målet er en 
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langsiktig plan, som blir et verktøy for å lede og utvikle klubben videre, og som er forankret 
hos alle klubbmedlemmer.  
 
Seks Club Visioning strategisamlinger i 2022-2023 
Dette rotaryåret har vi hatt stor aktivitet. Vi har gjennomført fysiske Club Visioning-
samlinger hos fire klubber i vårt eget distrikt, og to samlinger i nabodistriktet D2310, som 
ønsket bistand til å starte opp med Club Visioning. Hønefoss Øst Rotaryklubb (D2310) var 
først ut i september 2022, deretter Sarpsborg i oktober, Gjersjøen i november, Borge i 
januar, Kolsås (D2310) i februar, og Fredriksten Rotaryklubb til slutt i juni 2023. I forkant ble 
det også avholdt et kort informasjonsmøte i hver klubb. 
 
Vi har i år tatt i bruk et digitalt verktøy, Survey Monkey, som har medført at lengden på 
strategisamlingene er kuttet ned fra 4 til 3 timer. Klubbene sparer også tid ved at de mottar 
en oversiktlig fremstilling av resultatene fra visjonsarbeidet, som er lett å bruke i videre 
oppfølging. 
 
Status i D2260 
Totalt har 22 av klubbene i D2260, eller 49 %, gjennomført Club Visioning strategisamling. 
Ytterligere to klubber har bestilt Club Visioning høsten 2023. 
 
Foredrag, kurs og opplæring 
Vi holdt innlegg om Club Visioning på distriktskonferansen i september, på Midtveismøtet i 
januar og på PETS Presidentopplæring i mars. Vi deltok på kurs for fasilitatorer i mars. 
 
Club Visioning Norden – kurs og opplæring 
Sammen med Club Visioning Norden i Sverige og Danmark arrangerte vi digitalt kurs for 
fasilitatorer i mars. Vi samarbeider med Club Visioning Norden om å arrangere kurs for nye 
fasilitatorer i august 2023. 
 
Arbeidsgruppen 
Arbeidsgruppen for Club Visioning har dette året bestått av Marit Liv Solbjørg (Nittedal RK) 
som koordinator, Jon Ola Brevig (Fredriksten RK), Gry Elisabeth Monsen (Gjersjøen RK), Elsa 
Nysveen (Årnes RK) og Kadri Sæthre (Nittedal RK). Disse har også deltatt som fasilitatorer ute 
i klubbene. Arbeidsgruppen har avholdt 6 møter i 2022-2023. Koordinator har også deltatt 
på totalt 11 digitale møter med Club Visioning Norden. Det kommende rotaryåret 2023-2024 
tar Jon Ola Brevig over som Club Visioning-koordinator.  
 
2.9 Rotary Business Network 
 
2.9.1 Rotary Business Network Sør 
 
Koordinator: Kristin Samuelsen Braskereid 
 
• 6 møter avholdt; DK + 5 møter på Kihl Gård 
• Lukket gruppe avviklet, offentlig gruppe opprettet på Facebook 
• Deling av kontaktinformasjon innført 
• Undersøkelse gjennomført for å kartlegge ønskede temaer for møtene 
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• Antall fremmøtte økt fra ca.15-20 til 35-40 
• Ressursgruppe etablert 
 
Suksessfaktorer - kommunikasjon 
• Det gis (gjentatt) informasjon om møtene i forkant, foreløpig via epost og FB. 
• Tema angis presist i invitasjoner. 
• FB-gruppen er endret fra lukket til offentlig 
 
Suksessfaktorer - profesjonalitet 
• Forberedelse av møtene med foredragsholdere: Presis avklaring av tema og vinkling for å 
tydeliggjøre forventninger begge veier. 
• Møtearrangører hilser alle deltakere velkommen i døra. 
• Møtene avholdes på en profesjonell og strukturert måte. 
• Møtene er hyggelige og nyttige. Det settes av tid til pauser og mingling, som brukes 
aktivt for å bli kjent og danne nettverk. 
 
Suksessfaktorer - temaer 
• Møtene har en allmenngyldig interesse. Temaene er ikke knyttet til et sted, 
yrkesbakgrunn eller interessesfære. 
• Temaene angår noe som utvikler og beriker oss som yrkesutøvere, uavhengig av stilling, 
om vi er i privat eller offentlig sektor. 
• Undersøkelse har vist at det er størst interesse for temaer som: Forhandlingsteknikk, 
kommunikasjon, relasjonsbygging, rekruttering, ledelse, styrearbeid, samhandling mm. 
Dette har blitt fulgt opp: 
 
Temaer fra 2022-2023 
• Knapphet på ressurser 
• Den økonomiske situasjonen 
• Førstehjelpskurs i kommunikasjon 
• Forhandlinger – kunsten å få det som du vil 
• Hvordan bli en god relasjonsbygger 
• Rekruttering 
 
Veien videre 
• Monica Vinje blir ny koordinator 
• Profil på LinkedIn og Instagram for å nå flere deltakere vurderes 
 
• Ressursgruppe etablert; 

- Monica Vinje, Råde RK 
- Lise-Gro Ramdahl, Sarpsborg RK 
- Kathinka Bergerud, Fredrikstad RK 
- Kristin Samuelsen Braskereid, Rygge RK 

• Første møte i ressursgruppa: 12. juni 
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2.9.2 Rotary Business Network Nord 
 
Koordinator: Fleming Graversen 
 
Det er avholdt 3 RBN-møter i rotaryåret 2022-2023. 
 
23 november 2022 
Tema: Lærlinger 
Hvordan er tilgangen på lærlinger? Er lærlingene fornøyd med utdanningen?, Hva kan 
arbeidsgivere gjøre bedre?, Hva kan lærlingene gjøre bedre? etc 
  
Foredragsholdere: 
Bekkevold Elektro 
Ole-Petter Bekkevold, Adm.dir. 
 
Et meget bra møte og foredrag som tar for seg utfordringer med lærlingeplasser. 
Foredragsholder er meget opptatt av lærlingeordningen og har selv flere lærlinger i sin 
virksomhet. 
 
25 januar 2023 
Tema: Fra oppstart til konsern 
Å starte opp et nytt firma og få det til å vokse er en utfordrende oppgave. Ikke alle greier det. 
A-Merking AS er et slikt firma og det har vært mange nedturer og oppturer fram til de ble en del av 
Zebra i 2022. 
Alle dere som har planer om oppstart eller nettopp har gjort det bør komme til dette møtet. 
Det blir tid til erfaringsutveksling etter foredraget. 
  
Foredragsholdere: 
Bernt Liavaag, Daglig leder i A-Merking  
https://a-merking.no/ 
 
Et meget bra foredrag om å starte opp ny virksomhet og lykkes med det. Bernt har virkelig 
fått føle på alle sider i en oppstartsfase med både nedturer og oppturer. 
Han har også gitt mennesker som har havnet på skråplanet og sonet en ny sjanse i livet. De 
fleste har tatt lærdom og kommet på rett kurs igjen. Bernt har god anseelse hos sin nye eier 
og de har invitert ham inn konsernets ledelse. Det var ca 10 personer tilstede, men etter min 
mening burde mange gründere hat samtaler med ham…. 
 
29. mars 2023 
Tema: Lovisenberg overtar LHL-sykehuset på Gardermoen - hva nå? 
1 januar 2023 tar Stiftelsen Diakonissehuset Lovisenberg over driften av LHL sykehuset på 
Gardermoen. 
Hva er planene med sykehuset fremover? 
  
Foredragsholder: 
Erik Kreyberg Normann - Fagdirektør Lovisenberg 
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Bente Doknes - Adm. Dir Cathinka Gulbergs Sykehus, Lovisenberg Rehabilitering 
  
https://www.lhl.no/gardermoen/ 
 
Dette ble lagt ut på FB etter møtet: 
 
1 januar 2023 tok Stiftelsen Diakonissehuset Lovisenberg over driften av LHL sykehuset på 
Gardermoen. Det har nå endret navn til Cathinka Guldbergs Sykehus, Lovisenberg 
Rehabilitering. Vi fikk et fantastisk bra foredrag av Erik Kreyberg Normann - Fagdirektør 
Lovisenberg og Bente Doknes - Adm. Dir Cathinka Guldbergs Sykehus, Lovisenberg 
Rehabilitering. Det var 25 fremmøtte og veldig mange spørsmål til foredragsholdere som de 
svarte meget bra på. Spennende å se så mye bra fagkunnskap samlet på 
Gardemoen/Jessheim som er tilgjengelig for Norges befolkning. Tusen takk til Bente og Erik 
for at dere tok dere tid til å komme og fortelle! 
 

3 Arbeidet i områdene 
 
Distriktet har 8 assisterende guvernører, populært kalt AG’er. Disse har ansvar for mellom 3 
og 8 klubber hver. Deres rolle er å hjelpe klubbene til å nå sine mål på mest effektiv måte og 
ellers å bistå klubbene når dette er ønsket. De er en viktig ressursgruppe som kan bidra med 
kunnskap og praktisk hjelp. Deres funksjonstid er normalt sett 3 år. De blir med dette godt 
kjent med klubbene og deres medlemmer. En viktig oppgave er å arrangere 2-4 årlige 
presidentmøter i eget AG-område. AG’er rapporterer til den sittende distriktsguvernøren. 
 
Distrikt 2260 består av totalt 45 klubber og er delt inn i 8 områder. Områdeinndelingen 
følger geografiske kriterier, slik som vist i tabellen under: 

 
Område A Område B Område C Område D 
Fredriksten 
Halden 
Rakkestad 
Sarpsborg 
Skjeberg 
Tune 
 

Borge 
Fredrikstad 
Gamlebyen/Fredrikstad 
Hvaler 
Onsøy 

Jeløy 
Moss 
Rygge 
Råde 
Våler i Østfold 

Askim 
Hobøl-Spydeberg 
Mysen 
Trøgstad 
Ørje-Töcksfors 

Område E Område F Område G Område H 
Drøbak 
Nesodden 
Ås 

Enebakk 
Gjersjøen 
Kolbotn 
Ski og Langhus 
Oppegård 

Lillestrøm 
Lørenskog 
Lørenskog Vest 
Nittedal 
Sagdalen 
Skedsmo Nord 
Skedsmokorset 
Strømmen 

Aurskog-Høland 
Eidsvoll 
Eidsvoll Syd 
Jessheim 
Kløfta 
Nannestad 
Sørumsand 
Årnes 
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3.1 Område A (AG Arne Sigurd Rognan Nielsen) 
 
Område A består av følgende klubber: Fredriksten, Halden, Skjeberg, Sarpsborg, Tune, 
Rakkestad 
 
Område A har i 2022 - 2023 opplevd en positiv utvikling på den måten at de fleste klubbene 
har kommet godt i gang etter at pandemien forlot oss. En klubb som sliter mye er Tune 
Rotaryklubb. Klubben trenger betydelig hjelp til en restart, ellers vurderer jeg at den må 
innlemmes i en annen lokal klubb. 
 
Klubber som Rakkestad og Sarpsborg utmerker seg med at de har klart å vokse i 
medlemsantall og driver godt. 
 
Skjeberg arrangerte i denne perioden et meget vellykket arrangement ved Quality Hotellet i 
Sarpsborg. Møtet var en kombinert konferanse og intercitymøte med bærekraft som tema. 
Meget bra oppmøte med rundt 120 deltakere som bestod av medlemmer fra områdets 
klubber og eksterne næringslivsfolk. Arrangementet ble sponset av Sparebank1, Brainworker 
og en privatperson. 
 
Medlemssituasjonen 
Flere av klubbene har opplevd synkende medlemsantall ved naturlig avgang pga alder og 
sykdom, men likevel har de fleste klubbene tatt opp nye medlemmer slik at man har holdt 
medlemsantallet noenlunde jevnt om man ser alle klubbene under ett. 
 
Klubber som utmerker seg med medlemsvekst er Rakkestad og Sarpsborg. Suksessen til 
begge disse klubbene kommer av fokus, oppfølging og høy rekrutterings-aktivitet. Rakkestad 
er i tillegg svært aktiv og synlig i lokalmiljøet 
 
I rotaryåret 2021-22 hadde man totalt 220 medlemmer, mens man ved avslutningen av 
rotaryåret 2022-23 var 218 registrerte medlemmer. Det er ikke størrelsen på klubbene som 
er bekymringen, men sammensettingen i alder og kjønn. Den alt overveiende delen av 
medlemmene befinner seg fremdeles i aldergruppen 70 år og oppover. Som man ser av 
statistikken nedenfor ligger disse tallene jevnt og syner ingen bedring med henblikk på 
foryngring av medlemsmassen. 
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Kjønnsfordeling 
Når det gjelder kjønnsfordelingen i Område A gjenstår det fremdeles mye for å oppnå en 
bedre fordeling. Antallet kvinner i området holder seg stabilt på 38 medlemmer. Det er 
fremdeles tre ganger så mange mannlige medlemmer som kvinnelige. Her trengs det et 
krafttak og det fins fremdeles en klubb som bare har aktive mannlige medlemmer 
(Skjeberg). 

 
 
Annual Funds 
Når det gjelder målsettingen fra Annual Funds så er målet for perioden oppnådd - i henhold 
til målingen nedenfor. Målet for 2023-2024 er i følge denne satt til $270. Det er usikker på 
hvor sikre disse tallene er, da klubbene ikke er flinke nok til å rapportere målsettinger og 
resultater i Club Central. Her bør det settes mer krefter inn på bevisstgjøring om viktigheten 
av å sikre aktuelle og korrekte data - samt at det blir gitt opplæring i bruken av Club Central i 
det nye Rotary-året. Regel om at «det som ikke måles blir ikke forbedret» gjelder i stor grad 
her. 
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3.2 Område B (AG Jon Ottar Ellefsen) 
 
Dette rotaryåret har gått fort og dette var mitt andre år som AG for område B. Så langt har 
det vært en fin opplevelse og jeg har lært å kjenne klubbene relativt godt etter hvert. Jeg vil 
si at generelt så drives det godt i vårt område ut fra den enkeltes klubb sine forutsetninger 
og egenart. Og nettopp klubbenes egenart er det viktig å respektere, og det er jeg svært glad 
for at vi har den romsligheten i Rotary at vi innenfor de gitte rammer så kan vi se et stort 
mangfold.  
 
Jeg vil også komme med den tilbakemeldingen til årets Guvernør at det har vært en sann 
glede å være med Guvernøren rundt til klubbene og samtlige klubber har satt stor pris på 
Guvernørens besøk og at du har truffet klubb medlemmene «hjemme».  
 
Område B har i dette driftsåret hatt 2 Intercity-møter. Vi hadde et møte i oktober på folkets 
hus i Torsnes hvor ca. 80 medlemmer deltok, hvor vi hadde besøk av Henrik Syse som holdt 
et svært inspirerende foredrag hvor han satt oss som rotarianere inn den konteksten som 
dagens virkelighets bilde nå viser med tanke på den uro som finnes i verden i dag. I mai så 
hadde vi også et inspirerende foredrag på restaurant Elin i Onsøy, hvor Lars Kåre Linderud 
holdt foredrag om temaet «å tenke positivt i en vanskelig tid». Her møtte det ca. 40 
medlemmer opp. 
 
Det store felles prosjektet område B har er jo Tall Ships Races hvor alle klubbene deltar og 
legger ned utallige timer i forberedelser til det store arrangementet som går av stabelen den 
15-18 Juli. Vi har intervjuet ikke mindre enn 125 unge seilere i alderen 15-21 år og vi står 
også for planlegging og transport av disse. I tillegg så vil vi ha en stand under arrangementet 
hvor våre rotarymedlemmer vil stå på skift for å drive informasjon om hva vi er og hva vi 
gjør. Så kan jeg nevne i tillegg til dette så vil også Borge Rotaryklubb være vertskap for 
ungdommene på skuta Roald Amundsen som kommer opp til vårt sted RAF.  
 
Selv om det er store variasjoner i driften på de ulike klubbene så vil jeg si at det legge ned 
mye lokalt arbeid i den enkelt klubb, men også for fellesskapet som jeg tror kommer til å bli 
enda viktigere i tiden som kommer. 
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En kort oppsummering om den enkelte klubb. 
Borge: Borge Rotary har gått fra 38 medlemmer til 35 medlemmer ved utgangen av året. 
Presidenten har vært svært lite aktiv da han begynte på skole på kveldstid midt i året og det 
har vært en mangelfull ledelse i dette året, innkommende President ble dessverre alvorlig 
syk under PETS samlingen vi hadde i Halden og har heller ikke kunnet være like aktiv som 
han eller hadde vært. Borge gjennomførte en Club Visioning, noe som ble oppfattet som 
veldig positivt, men resultatene har uteblitt i form av manglende ledelse. Borge har også 
hatt 2 medlemmer som har deltatt på RLI i år hvor av undertegnede var en av dem. 
 
Fredrikstad: Fredrikstad Rotaryklubb har gått fra 45 medlemmer til 39 medlemmer ved 
utgangen av året. Presidenten har vært kvinne og innkommende president er kvinne så nå er 
det det 3 året på rad hvor presidenten er en kvinne. Klubben har vært ledet godt med en 
president som er opptatt av struktur og delegering. Opplever at det er mer optimisme i 
klubben i dag og klubben fremstår for meg som godt drevet. 
 
Gamle Fredrikstad: Gamlebyen Rotaryklubb har gått fra 31 medlemmer til 35 medlemmer 
ved utgangen av året. Dette er en av de få unntakene hvor klubben vokser, og de gangene 
jeg har vært til stede så er det også meget godt oppmøte. Opplever klubben som veldrevet 
og med stort engasjement. 
 
Hvaler: Hvaler Rotaryklubb har gått fra 25 medlemmer til 28 medlemmer ved utgangen av 
året. På lik linje med Gamlebyen så vokser denne klubben også. Det som er så spesielt med 
Hvaler er at det er nesten like mange kvinner som menn i klubben. Presidenten sitter nå 
også i 2 år og ikke 1 år som er vanlig praksis. Og sittende president har et ukes brev som 
sendes ut hver eneste søndag kveld om hva som har skjedd i løpet av uken og hva som skal 
skje i kommende uke, enten det angår program eller praktiske gjøre mål i forbindelse med 
prosjektene klubben har. Hvaler er en svært veldrevet klubb. 
 
Onsøy: Onsøy Rotaryklubb har gått fra 20 medlemmer til 19 medlemmer ved utgangen av 
året. Klubben har tatt grep og valgt å bytte klubb lokale fra Elingård, som i utgangspunktet er 
et museum, til Restaurant Elin ved Onsøy Golfklubb. Dette tror jeg var et klokt valg med 
tanke på å bli mer synlig for å tenke tanken om å starte rekruteringsarbeid i golfklubbens 
medlemmer. Jeg er spent på hvorledes utviklingen for denne klubben blir gjennom de neste 
par årene. 
 
Som en kort oppsummering til slutt så vil jeg si at område B er fortsatt et godt rotaryområde 
med mye bra arbeid. Vi har totalt sett blitt 3 færre medlemmer i løpet av året noe som ikke 
er bra men sammenlignet med andre områder så holder vi ganske godt stand, men vi 
trenger en revitalisering og spesielt i Borge og Onsøy slik jeg ser det nå. 
 
3.3 Område C (AG Stein Schierenbeck) 
 
Område C omfatter de 5 klubbene i Jeløy, Moss, Rygge, Råde og Våler i Østfold. 
 
Rygge Rotaryklubb 
Klubben har alt på plass og jobber med nye vedtekter. Klubben, som har 38 medlemmer, har 
også kommet med nye brosjyrer og roll-ups for å promotere Rotary og klubben. Klubben har 
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stort fokus på medlemsrekruttering og har et flott prosjekt på Rygge storsenter som går ut 
på å gi gaver til økonomisk vanskeligstilte personer. Gjennom dette prosjektet har klubben 
har fått inn 10.000 kr til Polio. Rygge Rotary har et samarbeid med Hanne Lunder som driver 
hjelpearbeid blant lokalbefolkning i Guatemala. Klubben har vært med på å finansiere en 
ambulanse, og vi er nå inne i et prosjekt hvor vi finansierer vannfilter slik at familier kan få 
rent drikkevann. 
 
Moss Rotaryklubb 
Moss, som de fleste klubber i område C, har rekruttering av nye medlemmer og ikke minst å 
ta vare på de eksisterende medlemmer som et stort tema. Moss har laget et program, som 
klubben arbeider systematisk med. Håper er at dette gir 3-4 nye medlemmer. Klubben har 
for tiden 28 medlemmer og god aldersspredning og gode programmer. Klubben setter fokus 
på mingletid og litt fleksitid, at man kunne snakke sammen og bli enda bedre kjent, både 
med medlemmene så vel som foredragsholdere og besøkende. A.P.P.L.A.U.S. forestillingen i 
Moss var 28.3.2023 og ble – som alltid – en stor suksess. Sammen med de andre 4 rotaryklubbene i 
Mossdistriktet – delte Moss Rotaryklubb igjen ut et stipend på kr 10.000 til en artist som har 
utmerket seg.  
 
Jeløy Rotaryklubb 
Jeløy Rotaryklubb har for tiden 58 medlemmer og er en av de største klubbene i distriktet. 
Klubben er veldig aktiv, blant annet med utgivelse av «Mosseheftet», noe klubben har gjort i 
50 år på rad. Klubben genererer betydelige inntekter, som går uavkortet til gode lokale 
formål som Varmestua og Krisesenteret med flere samt til Rotary sitt nasjonale og 
internasjonale ungdomsarbeid.  
 
Hver søndag bistår klubben Moss By- og industrimuseet med et klubbmedlem som vert på 
Moss by- og industrimuseum i Møllebyen. Klubbens lille bidrag er med på å gjøre at museet 
kan holde åpent på søndager!  
 
Siden Bjarne Elvsås i 1974 fikk ideen om å sette i stand den gamle skansen på Orkerød etter 
mange års forfall og hærverk fikk klubben et incitament for til å jobbe sammen i friluft. 
Skansen ble overrakt Moss kommune ved parksjefen i 1978. Hvert år bidrar klubbens 
medlemmer til å fortsatt vedlikeholde Orkerød skanse, et arbeid som foregår den siste 
tirsdagen før 17. mai. 
 
Klubben setter stort fokus på arbeide godt for å integrere (= sikre) de nye medlemmene i år, 
fremfor å hente inn for mange nye.  
 
Våler Rotaryklubb 
Klubben har for tiden 17 medlemmer (25 før korona) og jobber med å få det formelle på 
plass. Våler er ganske aktiv – deltar i TV aksjon hver høst, samarbeider om kulturskolen 
(APPLAUS) i distriktet sammen med Råde, Rygge, Jeløy og Moss Rotaryklubbene. Klubben 
bidrar til integrering av flyktninger og har tilbud til videreutvikling for ungdommer i 
kommunen. I sommer feiret klubben sitt 40-års jubileum, der også distriktsguvernøren var 
tilstede.  
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Råde Rotaryklubb 
DG Hans Christian Kihl er medlem i Råde Rotaryklubb og klubben fikk dermed æren av å 
planlegge flere arrangementer i guvernøråret hans. Det store i høst 2023 ble planlegging og 
organisering av distriktskonferansen. Dette ble en kjempeflott konferanse med nærmere 
200 påmeldte og mange interessante foredragsholdere.  
 
Råde Rotaryklubb er en veldig aktiv klubb, ikke minst når det gjelder de ukrainske 
flyktningene i Råde. Allerede i desember gikk klubben på juletrehogst på Kihl gård, noe som 
ble starten på et etter hvert meget godt prosjekt og vennskap med de ukrainske 
flyktningene. Klubben ble invitert med på klubbmøtene og nå er det en fast gjeng av de som 
kommer jevnlig. Dette er jo i Rotarys ånd, integrering, norskopplæring, kulturforståelse. 
Flere i klubben har blitt veldig engasjert og hjulpet de med mange praktiske ting, som 
flytting, hjelp med å finne et sted å bo, skaffe til veie møbler, sykler, ja alt som skal til for å 
starte et liv her i Norge. Klubben har også hatt med ukrainerne på kirkekonsert, teater, 
Hunderfossen familiepark tidligere i år. På markedsdagen i Råde hadde klubben en stand 
med salg av vafler og kaffe til inntekt for mobile nødhjelpsklinikker til Ukraina; dagen ble 
avsluttet med sommerkonsert i hagen der flesteparten av ukrainerne bor.  
 
Klubben har videre arrangert to «Bli Kejnt Turer» i Råde med nærmere 50 innbyggere og 
campinggjester og har også hatt et meget godt samarbeid med Råde Røde Kors. Klubben var 
medarrangør på markeringen av 8. mai, hvor nærmere 150 var til sted.  
 
Administrasjon av Natteravnordningen i Råde har klubben ansvaret for. Dette har vært ett 
godt prosjekt som bidrar til å gjøre Rotary kjent i kommunen og i tillegg skaffer klubben 
inntekter. 
 
3.4 Område D (AG Håkon Krogh) 
 
Området består av 5 klubber, Askim, Hobøl/Spydeberg, Mysen, Trøgstad og Ørje Tøcksfors. 
 
Alle klubbene stilte på distriktskonferansen med unntak av Ørje/Tøcksfors.  
Jeg avtalte møte med presidentene på lørdag ettermiddag på distriktskonferansen, der luftet 
jeg mine tanker, om hva jeg ønsket i året som kommer. Vi pratet om fellesmøter 
(Intercitymøte), og på hvilken måte vi kunne planlegge og hvor møtet kunne holdes. Jeg 
pratet også om de 3 handicapkartene som Trøgstad RK har. Jeg kom med ønske om 
klubbene kunne hjelpe til og finne kandidater for kjøring. Disse kartene er handikapkarter 
hvor folk med handikap kan sitte på. De har 2 seter. Dette er et populært tiltak, og 
sannsynligvis de eneste i Norge. 
 
Det ble arrangert felles møte i Spydeberg i november. Hobøl/Spydeberg ordnet opplegget og 
inviterte de andre klubbene i område D. Tema for møtet var pressens ansvar, hvilket ansvar 
pressen har overfor privatpersoner. Hva de kan tillate seg å skrive uten å tråkke på noen. 
Møtet ble avholdt i Spydeberg. 
 
Neste møte ble avholdt 8/2-23. Også dette i Spydeberg. Anders Rognlien, Yara. Temaet for 
møtet var matsikkerhet. Rognlien holdt også foredrag på distriktskonferansen i fjor. Askim 
og Spydeberg/Hobøl var ansvarlig for møtet, alle klubbene ble invitert. 
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Askim Rotaryklubb 
Klubben har 49 medlemmer. I 2020 – 2021 var antallet 52, så det har vært en negativ 
utvikling. Klubben har ikke kvinnelige medlemmer. Klubben har faktisk vært oppe i 58 
medlemmer (2019 – 2020). Møter hver tirsdag. 
Av prosjekt så startet klubben i sin tid mekkegarasjen i Askim, og klubben er fortsatt med på 
den. Klubben har vært medansvarlig på ett fellesmøte. 
Klubben har sosialt møte i februar, torskeaften. På denne er ledsagere invitert. 
 
Hobøl/Spydeberg Rotaryklubb 
32 medlemmer, det er tilvekst på en kvinne. Klubben har møter hver mandag i Spydeberg. 
Klubben har prosjekt i Sarajevo med utdannelse/skole; EDUS (utdannelse for alle). 
Klubben har arrangert ett fellesmøte selv, og vært medansvarlig sammen med Askim på ett. 
 
Mysen Rotaryklubb 
Klubben har 39 medlemmer, herav 8 kvinner. Det er 2 mindre enn forrige år. Klubben har 
ukentlig møte hver onsdag. Av sosiale sammenkomster så har klubben rakfisklag i november, 
ledsagere er invitert. 
 
Klubben har vært på bedriftsbesøk 3 ganger. Klubben har en del kaffemøter uten program, 
det mener jeg kan være viktig. Klubben har hatt en del foredrag om bygging og planer i 
Mysen. Med ressurspersoner som foredragsholdere. Klubben har også hatt 3 ego-foredrag. 
De har også vært på historisk vandring i Mysen med lokalkjent guide. 
 
Trøgstad Rotaryklubb 
Ukentlige møter hver torsdag. Klubben har 26 medlemmer, herav 2 kvinner. Det er ett 
medlem i tilvekst. Klubben har 3 stk handikapgokarter. Disse ble benyttet en uke in juli i fjor. 
Det var samarbeid med NMK Trøgstad (Trøgstad motorklubb), og Frivilligsenteralen (Bua). 
Her fikk ungdom kjøre gokart, og motorsykkel på egnet bane. Trøgstad RK hadde ansvaret 
for handikapkartene, og de var flittig i bruk. 
Det ble søkt om tilskudd fra tiltaksfondet til handikap kartene. Søknaden ble innvilget og 
klubben fikk kr 15.000. Det ble utbetalt i slutten av oktober. Beløpet går til vedlikehold, dekk, 
bensin etc. og forsikring via bilsportforbundet. I tillegg leier klubben garasje til kartene, dette 
blir leid av motorklubben. Garasjen er i nabohuset der hvor klubben har møter. Møtelokalet 
er det også motorklubben som eier. 
 
Av sosiale sammenkomster har klubben grillaften i august (Presidentens grillaften), julebord 
i slutten av november. Klubben har i tillegg hatt 2 sosiale sammenkomster, pubaften hos 
meg, Jeg har et gammelt snekkerverksted som jeg har tatt vare på nærmest som museum, 
her har vi pubaften. Disse fant sted i oktober og april. På alle de sosiale sammenkomstene er 
ledsagere invitert. 
 
Ørje/Tøcksfors Rotaryklubb 
Nå har klubben 13 medlemmer, det er nedgang på 3. Det har vært en opprydding i 
medlemsregisteret. 8 stk er over 70 år, 4 fra 60 – 69. Klubben har vært oppe i 18 
medlemmer (2019– 2020). Klubben har slitt og hatt problemer siden mars 2020, da 
pandemien startet. Klubben har både norske og svenske medlemmer, og i pandemien ble 
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grensen stengt. Alle møtene til klubben er lokalisert på turistgården i Tøcksfors. I mars 2020 
ble virksomheten nærmest nedlagt. Medlemskontingenter ble ikke fakturert. Klubbkassa 
gikk etter hvert tom. Gjelda til distriktet ble større og større. Distriktet forskutterte RI 
kontingent. Siste 2 årene har jeg hatt mye kontakt med klubben. Jeg var i klubben på møte i 
juni i fjor og da ble det endelig bestemt at de skulle gjøre forsøk på å gå videre. På høsten 
gikk vi gjennom all gjeld, klubben fakturerte medlemskontingenter, og betalte RI 
kontingenten som distriktet hadde forskuttert, siden 2020. Jeg forhandlet på vegne av 
klubben med distriktet, og skyldig beløp til distriktet ble halvert. Siste rest av skyldig beløp 
ble betalt ved juletider. 
 
Klubben har ikke stilt på distriktskonferansen, prePets eller Pets. Klubben har møter 
annenhver mandag. 
 
Av sosiale sammenkomster så hadde de julebord på café på Ørje. 
Klubben er i minste laget, og de må ha et klart mål om å få opp medlemsantallet, og like 
viktig er å få inn yngre medlemmer. Medlemmene har vilje til å gå videre. 
 
3.5 Område E (AG Erling Lothe Lie) 

Område E omfatter Drøbak Rotaryklubb, Nesodden Rotaryklubb og Ås Rotaryklubb. 

Da jeg høsten 2020 ble spurt om å ta på meg vervet som AG for område E, visste jeg egentlig 
lite om hva jobben gikk ut på. Men jeg regnet med å få hjelp og opplæring. Og som 
rotarianere er vi jo ja-mennesker. Fra DGE Lars Borgestrand fikk jeg tilsendt «Lead Your 
District – Assistant Governor». Og varsel om virtuell AG-samling (vi var nå dypt inne i 
pandemien). 

Jeg hadde vært medlem i Nesodden RK siden 2018, vært både sekretær og president der, så 
den klubben kjente jeg ganske godt. Vi hadde hatt felles guvernørmøter med Ås RK og 
Drøbak RK, men kjennskapet til disse klubbene var ikke like godt. Erfaringer fra Bergen 
Sydvesten RK og distrikt 2250 hadde jeg også, og jeg hadde gjennomført RLI. I Nesodden RK 
hadde vi også hatt Club Visioning, men oppfølgingen ble dessverre skadelidende av 
pandemien. 

Det kom aldri til noe «overleveringsmøte» med tidligere AG, så jeg fant ut at jeg fikk føle 
meg frem i begynnelsen.  

Det var viktig for meg å bli kjent med Ås RK og Drøbak RK. Jeg var og besøkte begge 
klubbene i forbindelse med klubbmøter, og jeg inviterte presidentene for de tre klubbene 
hjem til meg for at de også skulle bli kjent med hverandre og kanskje bli enige om 
samarbeidsprosjekter. 

Imidlertid ble det klart for meg at det her var snakk om tre klubber med ganske forskjellige 
tradisjoner og kulturer. De var også svært forskjellige i forhold til bruk av medlemsnett og 
hjemmesider, enn si Club Central og Goal Center. Jeg har etter beste evne forsøkt å følge 
klubbene opp med dette. 

Vinteren 2023 besluttet min kone og jeg at vi – etter seks gode år på Østlandet – at vi ville 
flytte tilbake til Bergen. Tilfeldighetene ville at vi kom over et gunstig en leilighet der, og 
dermed skjedde ting raskt. Vi flyttet i sommer. Dette informerte jeg distriktet om, siden jeg 
fortsatt hadde ett år igjen av min AG-periode. Distriktsledelsen fant en løsning som innebær 
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at Stein Schierenbeck, AG i område C, midlertidig vikarierer inn i AG-rollen for område E i 
rotaryåret 2023-2024.  

Stein og jeg har hatt møter per telefon og fysisk, og la en plan for å gi han og klubbene 
anledning til å bli kjent med hverandre. Vi stilte begge på møte med Drøbak RK onsdag 3. 
mai, på møte med Nesodden RK mandag 8. mai og på møte med Ås RK tirsdag 9. mai. Stein 
ville følge opp innkommende presidenter og deres planlegging for neste rotaryår, mens jeg 
ville følge opp innspurten av inneværende rotaryår. Dessverre kom det annerledes, da Stein 
dødde fra oss helt plutselig senere i mai 2023. 

Noen ord om de tre klubbene i område E 
Ås Rotaryklubb 

• Er den eldste (chartret 10.07.1959) og fortsatt den største klubben i området  
• Medlemstall: 33 medlemmer 
• Snittalder p.t: 77 år 
• Kvinneandel: 12,1%. 
• Sittende president: Torstein Steine 
• Innkommende president: Trond Finstad 

 

Klubben har flere lokale prosjekter, og har også hatt internasjonale prosjekter. De hadde det 
meste på stell både hva angår medlemsnett og Goal Center i 2021-2022. En opprivende start 
på inneværende rotaryår førte til mannefall, blant annet at president og leder i 
programkomiteen trakk seg. Nytt styre måtte etableres, nytt program legges, og det tok tid å 
få tingene på stell igjen. Men nå ser det meste bra ut, og klubben har nå en svært god 
utvikling når det gjelder å få inn nye medlemmer. 

Ås Rotaryklubb ligger ganske godt an når det gjelder bidrag til TRF. 

 
Drøbak Rotaryklubb 

• Er den nest eldste (chartret 12.05.1969) klubben i området 
• Medlemstall: 24 medlemmer (etter at deres president 2020-2021, Ludolf Bjelland, 

nylig gikk bort)  
• Snittalder p.t: 74 år  
• Kvinneandel: 16,7%. 
• Sittende president: Taryn Ann Calloway 
• Innkommende president: Svein Magne Sirnes 

 

Klubben har hovedansvaret for organisering og gjennomføring av TV-aksjonen i Frogn. De 
har også andre mindre lokale prosjekter, og har dessuten gode kontakter med rotaryklubber 
i mange land. Under pandemien var de tidlig ute med å ha digitale møter via Zoom, og 
etterpå har de fortsatt med hybridmøter, slik at medlemmer kan delta via nett – noe som 
faktisk blir benyttet av folk som ikke har anledning til å stille i de koselige lokalene i 
Kumlegaarden. Ny president er valgt, men klubben har ennå ikke fått neste års klubbroller 
inn på medlemsnettet. Undertegnede fortsatte å følge dette opp. 

Drøbak Rotaryklubbs bidrag til TRF ligger relativt lavt i forhold til distriktets målsetning.  
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Nesodden Rotaryklubb 
• Er den yngste (chartret 18.06.1976) og p.t. nest største klubben i området 
• Medlemstall: 28 medlemmer  
• Snittalder p.t: 65 år 
• Kvinneandel: 39,3% 
• Sittende president: Raimonda Viburiene 
• Innkommende president: Trond Blindheim 

 

Klubben har en god del yrkesaktive medlemmer. Nye medlemmer blir forsøkt trukket inn i 
aktiviteter og oppgaver. Flere blir meldt på RLI. Det meste er på stell når det gjelder 
medlemsnett, og Stein vil følge opp at også Club Central og Goal Center tas i bruk igjen. 
Klubben har p.t. to større prosjekt. Det ene, som har fått midler 500.000kr i to år fra BUFDIR, 
går på å gi aktivitetstilbud til økonomisk vanskeligstilte unge, blant annet i samarbeid med 
Christian Radich. Det andre går på å sende medisinske hjelpemidler til Uganda, hvor en 
samarbeidende rotaryklubb kan stå for distribusjonen. Til dette prosjektet har distrikt 2260 
gitt bidrag. Klubben har også noen lokale prosjekter, blant annet vedlikehold av 
hundeparken på Varden, støtte til ungdommer som besøker konsentrasjonsleire i Polen, 
samarbeid med flyktningskontoret om hjelp til å sette sammen møbler til nyankomne 
flyktninger, og yrkesutøverpris. 

Klubben deler ut en årlig yrkesutøverpris. Yrkesutøverprisen ble stiftet høsten 2020 og var i 
år det den fjerde året på rad den ble utdelt. Med prisen ønsker Nesodden Rotaryklubb å 
sette søkelys på hvordan god, stolt og etisk yrkesutøvelse bidrar til å gjøre verden bedre. 
Juryen består av tre medlemmer av Nesodden Rotary, Tor Fagerland fra Nesodden 
Folkeopplysningsråd og Torgeir Koteng fra Nesodden Næringsråd. Nesodden Rotaryklubbs 
yrkesutøverpris 2023 ble tildelt Ömer Özer for sin for sin innsats med å berike Nesodden 
med kulinarisk mangfold under en seremoni utenfor nyvinningen Fager Bakst på 
Fagerstrand. Prisen kommer med 3000 kr og ett års gratis medlemskap i klubben.  
 
Klubben er aktiv i ungdomsutveksling og har i år sagt ja til å sende ut en ungdom til Canada 
og en til Sør Korea. Klubben tar imot en ungdom. Utvekslingen med Canada har vist seg til å 
bli en enveisutveksling.  

Nesodden Rotaryklubbs bidrag til TRF ligger relativt lavt i forhold til distriktets målsetning.  

Til slutt 

De tre klubbene i område E er forskjellige på mange måter, og har alle sine utfordringer, 
men de er alle veldrevne og gjør verdifull innsats til nytte og glede både for lokalsamfunnet, 
for egne medlemmer – og for verden gjennom å fremme Rotarys verdier. 

Det er behov for mer opplæring omkring medlemsnettet, rotary.org og hjemmesider. Bruk 
av Facebook og/eller andre sosiale medier praktiseres ulikt og med vekslende hell. Kanskje 
dette også burde diskuteres i distriktet eller i forbindelse med PETS?  
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3.6 Område F (AG Dag Johansen) 
 
Område F omfatter Enebakk Rotaryklubb, Ski og Langhus Rotaryklubb, Gjersjøen 
Rotaryklubb, Kolbotn Rotaryklubb og Oppegård Rotaryklubb.  
 
Dette rotaryåret startet med en samling av de innkommende presidentene 27. april 2022 på 
Kolben. Presidentene fra 2021/2022 var også med på møtet. Formålet med møtet var å 
gjennomgå presidentenes forberedelser til sitt år samt å diskutere saker av felles interesse. I 
tillegg fokuserte jeg på Rotarys prioriteringer generelt og hvilke planer klubbene hadde for 
året 2022/2023 og fremover. Her kan spesielt nevnes forberedelse til møtene med 
guvernøren høsten 2022 og klubbenes arbeid med forberedelsene til RYLA september 2022 
som opprinnelig var planlagt høsten 2020.  
 
Vi klarte å gjennomføre et Intercitymøte med RI direktør Lena Mjerskaug med Gjersjøen 
Rotary som arrangør i Kolben. Hun holdt et meget inspirerende foredrag om hva som skjer i 
Rotarys indre kretser, og ga oss et innblikk i det litt større bildet av Rotary. 
 
Klubbene har samarbeidet godt med «Prosjekt RYLA» 2022 under ledelse av Britt Heidi 
Berger. Konferansen skulle egentlig være på Oscarsborg i mars 2020, og ble utsatt 3 ganger, 
men ble gjennomført 16/9 til 18/9 2022. Et solid program med førsteklasses 
foredragsholdere ble utarbeidet, og alle foredragsholdere var med videre fra første planlagte 
Ryla i 2020. Etter et grundig innsalgsarbeidet ble målet om 60 deltagere oppnådd. 
Økonomien var under kontroll. Fordi Område F har holdt i dette i 3 år nå, uten å kunne 
gjennomføre, fortsatte vi i et år til, fremdeles med Britt Heidi i spissen. Hun har for øvrig 
mottatt en PH for den utrolige innsatsen siste 3 år. 
 
Klubbtjenesten høsten 2022 var god i alle klubbene, med gode programmer og prosjekter. 
Guvernør Hans Christian Kihl besøkte alle de 5 klubbene høsten 2022, og det ble arrangert 
formøter med presidenter og styret. Jeg var også tilstede på alle møtene, både formøter og 
selve møtet. Hans Christian holdt meget inspirerende foredrag, og årets «gimmick» var 
utlodning av flere brett med egg fra Kihl gård, med meget god respons. Dette fortsatte inn i 
2023. Planer og tiltak for å styrke medlemsutvikling og medlemsrekruttering er laget og 
diskutert. Dette gjelder spesielt Langhus og Ski RK. 
 
Årets store høydepunkt var besøket av RI President Jennifer Jones på Mastemyr hotell, midt 
i F’s geografiske område 31/10 2022, hvor flere av medlemmene i område F var svært 
delaktige i forberedelser av arrangementet og programmet. Det ble et meget vellykket møte 
med ca 200 oppmøte rotarianere og rørende program med Jennifer Jones i sentrum men 
også inspirerende innlegg fra flere av medlemmene i Område F, blant annet president i 
Gjersjøen Rotary Hanne Bergesen om et større sti prosjekt og «Polio General» Bjørn Olav 
Rosseland fra Kolbotn Rotary. 
 
I Område F har vi vært bevisste på å holde møtene mellom AG og presidentene hos 
klubbene i forkant av klubbmøter. Vi hadde 2 møter i høst hvor prosjekter var tema i det ene 
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møtet og medlemsutvikling i det andre møtet. Dette har vist seg å være hyggelig og nyttig, - 
og bidrar til å knytte klubbene nærmere sammen. Vi hadde også et egnet møte i vinter der 
også innkommende president for 2024-2025 var med, dette for å skape kontinuitet og 
samhold mellom klubbene. Det er etterlyst enda mer samarbeid mellom klubbene fremover. 
 
Ellers var tallenes tale pr. 31. Juni 2023 følgende: (Alle tall fra Rotarys internasjonale 
rapporter) 
 
Midler gitt til RI i USD: 
 
Klubb Annual fond Polio og annet Sum 
Gjersjøen    175      507      682 
Oppegård 2 818 10 037 12 855 
Kolbotn    695   2 191   2 886 
Enebakk 2 376   1 233   3 609 
Ski og Langhus    252      301      553 
Sum 6 316 14 269 20 585 

 
Alle 5 klubber har bidratt. Mye av den store summen på over 10 000 USD fra Oppegård, 
skulle egentlig vært fordelt på også Kolbotn og Gjersjøen. Området har økt med nesten 60 % 
fra forrige år, fra 12 926 til 20 585! Det er meget bra når vi vet at dollarkursen også har 
styrket seg betraktelig siste år. Tar vi samtlige 173 medlemmer gir det akkurat 119 USD pr 
medlem i året 2022 2023 opp med 76 % eller 51,3 USD fra 67,7 USD til sammen pr. medlem i 
året 2021 2022. 
 
Medlemsutvikling gjennom året: 
 
Klubb Medlemmer 30/6 2022 Medlemmer 30/6 2023 
Gjersjøen 32 29 
Oppegård 54 51 
Kolbotn 41 40 
Enebakk 34 26 
Ski og Langhus 30 27 
Sum 191 173 

 
Det var særlig siste måned, juni 2023, at antall medlemmer sank betraktelig, primært fordi 
medlemmer har flyttet eller falt fra. Av en nedgang på totalt 18 i rotaryåret, kom 12 i siste 
måned, juni 2023. 
 
Ellers takker jeg av etter 3 spennende år som AG, og ønsker min etterfølger Klas Bergresen 
lykke til med oppgaven videre. 
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3.7 Område G (AG Yvona Holbein) 
 
Område G omfatter klubbene i Nittedal, Lillestrøm, Lørenskog, Lørenskog Vest, 
Skedsmokorset, Strømmen, Sagdalen, Skedsmo Nord. 
 
Det ble gjennomført 2 områdemøter (intercitymøter).  
 
13.10.2022 – Nittedal og Lillestrøm RK arrangerte fellesmøte i Kulturhuset Flammen i 
Nittedal. Foredragsholder var Torbjørn Olsen, lufthavnprest på Gardermoen 
 
16.2.2023 – Lørenskog og Skedsmokorset RK arrangerte områdemøtet på Ahus om 
melseberedskap. 
 
Det var imidlertid ikke særlig stor deltagelse på samlingene så det er påbegynt dialog om vi 
skal fortsette med samme type løsning, gjøre noe annet eller hva som skal til at folk kommer 
Presidentmøter med presidenter og sekretærer: 
 
19. oktober 2022 samling med presidentene og sekretærer på Velferden 
 
1. februar 2023 – digitalt møte om rekruttering med presentasjoner fra tidl. AG Arne S. 
Nielsen og AG/PDG Yvona Holbein 
 
24.mai 2023 – samling med presidentene og sekretærer på Il Padrino 
Oppmøte var ca. 50 % (og var ikke bedre på det digitale møtet). Ofte de samme klubbene 
som deltar. 
 
RYLA 
Siden våren 2022 har område G gradvis etablert både organisasjonen for gjennomføring av 
RYLA de neste 3 årene og et spennende program for RYLA 2023. Flere klubber deltar aktivt i 
RYLA-komitéen ledet av Odd G. Knutsen (Strømmen). 
 
Prosjekter/Klimagruppen: 
Det har ikke vært noe aktivitet i Klimagruppen og heller ikke noen andre fellesprosjekter 
utover RYLA. 
 
Medlemskap: 
Skedsmo Nord har økt med 1 medlem og Strømmen beholdt samme antall medlemmer. De 
øvrige klubbene har gått ned, noen med flere medlemmer. Dette skjer mye pga. naturlig 
avgang. Det er veldig høy gjennomsnottsalder og flere klubber sliter med å få nye 
medlemmer. Medlemssituasjon per 1. juli 2023 (antall medlemmer fra 1.7.2022 i parentes): 
Medlemstall fra Club Central og gjennomsnittsalder fra Medlemsnett. 
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Klubb Antall medlemmer Gjennomsnittsalder 
Lillestrøm 34 (35) 73 
Lørenskog 20 (23) 70 
Lørenskog Vest 20 (21) 78 
Nittedal 36 (42) 71 
Sagdalen 16 (18) 72 
Skedsmo Nord 22 (21) 73 
Skedsmokorset 26 (29)  69 
Strømmen 21 (21) 66 år (kunstig høyt pga. 2 

ungdommer som deltar lite) 
 
3.8. Område H (AG Geir Anda) 
 
Rotaryåret 2022-2023 ble et år hvor pandemien IKKE preget aktiviteter i klubbene. Noen 
klubber fortsatte imidlertid med å ha enkelte møter på nett etter gode erfaringer fra forrige 
år med denne type møter.  
 
Klubbene har i stort gjennomført planlagte program. Inntrykket er at klubbene i område H, 
har drevet godt og i tråd med medlemmenes ønsker. Klubbene har, blant mye, gjennomført 
lokale arrangementer, samlet inn midler for å støtte Rotarys internasjonale arbeid og over år 
arbeidet med lokalt kulturbidrag i eget nærområde. Alt dette for å gjøre Rotary synlig.  
 
Medlemsutviklingen i området har gått litt ned. Noen av klubbene har en god 
nyrekruttering, mens andre sliter med å finne personer som er interesserte i å være 
medlemmer i klubben. Det har generelt vært for få unge nye medlemmer, og det synes å 
være vanskelig å holde på nyrekrutterte. Årsaken til den utviklingen vi ser er sammensatt av 
mange fasetter, men presidentene i områdets klubber mener rekruttering til Rotary er selve 
grunnlaget for opprettholdelse av den enkelte klubb, derfor må distriktets og klubbenes 
fokus på dette området ha meget høyprioritet.  
 
De åtte klubbene i område H har brukt Rotaryskolen og RLI til å utdanne og skolere sine 
medlemmer. Med den viktige og gode informasjon som Rotaryskolen gir kunne det vært 
ønskelig at flere av klubbenes medlemmer deltok på kursene. RLI har hatt god deltakelse fra 
området. 
 
Rotary Business Network (Nord), RBN(N) på Jessheim, har hatt tre møter på høsten og tre på 
våren, som har blitt avholdt på Herredshuset på Jessheim. Oppmøte til arrangementene har 
vært sterkt varierende. Generelt har man ikke klart å tiltrekke seg nok interesserte personer, 
heller ikke den sammensetning av forskjellige yrkeskategorier som er ønskelig. Initiativtaker 
og leder RBN(N) vil ikke påta seg oppgaven med å lede RBN(N) lenger. RBN(N) er derfor 
nedlagt i sin nåværende form.    
 
Området har hatt en utvekslingsstudent i år, men har ikke mottatt elever fra andre land. Alle 
klubber har klart å sende deltakere på RYLA kurset.  
 
Rotarymarsjen rundt Nordbytjernet på Jessheim ble i god tradisjon gjennomført i september 
22. Marsjen er et samarbeidsprosjekt mellom Jessheim RK, Kløfta RK og Nannestad RK. 
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Inntekten fra marsjen går til Stop Polio Now og Karenfolket i Myanmar med en fordeling på 
50/50 av de innsamlede midler. Markering av Poliodagen er gjennomført i noen klubber.  
 
Guvernøren besøkte høsten 22 hver klubb i området. Formøtet med styret før 
medlemsmøtet har gitt presidenten mulighet til å fortelle om klubben og diskutere 
utfordringer. Medlemmene setter stor pris på å få møte Guvernøren en kveld i året. Her 
forteller Guvernøren om seg selv og forklarer sine fokusområder og inviterer til dialog rundt 
problemstillinger. Tilbakemeldingen er: Guvernøren må møte i den enkelte klubb. 
 
Som AG har jeg: 

- Hatt god dialog med presidentene. Utfordringer og spørsmål har blitt avklart skriftlig 
eller muntlig.  

- Gjennomført 3 fellesmøter med presidenter/sekretærer og innkommende 
presidenter. Her har distriktets føringer og prioriteringer blitt drøftet. Guvernørens 
mål for rotaryåret, har blitt kommunisert som målsettinger for klubbene. 

 

4 Distriktskonferanse 
 
Årets distriktskonferanse ble avhold på Quality Hotel, Sarpsborg 23. – 25. september. Fredag 
var tiden for Generalforsamling og representanter fra 40 av distriktets 45 klubber var til 
stede. Årsmelding ble godkjent og det gjorde regnskapet som hadde et overskudd på 
299.943 kroner. Overskuddet ble fordelt som følger: 140.000 til tiltaksfondet, 20.000 til 
Convention 2023 (deltagelse i 2022 ble avlyst p.g.a. Covid) og 139.943 til TRF Annual Fund. 
Dagen ble avsluttet med middag og sosial samling sammen med nesten 80 deltagere.  
 
På lørdag var programmet rettet mot næringslivet med temaet «Knapphet på ressurser». 
Hele konferansen var åpen også for gjester og på lørdag var vi nesten 200 personer. 
Foredragsholdere var Anders Rognlien fra Yara, Håkon Mageli fra Orkla, Tove Ragna Reksten 
fra helsesektoren, Bernt Reitan Jenssen fra Ruter, Abraham Foss fra Avinor. Det var en rekke 
spennende og tankevekkende foredrag! Den faglige delen av dagens program ble avsluttet 
av sykehusprest Maria Lorentzen Spydevold som tok for seg hva som kan skje med oss som 
menneskene når endringene blir for store.  
 
Søndagen var avsatt til presentasjon og orientering om flere rotaryrelaterte saker. Bl.a. en 
orientering av IPDG D-2290 om Convention i Melbourne, Australia og hva som ventet oss 
der. Vi ble også orientert av Kolbotn og Hvaler rotaryklubber om hvordan de har lykkes med 
rekruttering i sine klubber. Rekruttering er høyt prioritert i alle klubber og litt motivasjon fikk 
vi fra Jan Ellefsen som i 2012 begynte å gå og ville endre seg fra tjukkas til kjekkas. Han 
startet da «Tjukkas Gjengen» og har i dag åpnet 372 underavdelinger med til sammen 
35.000 medlemmer i 10 land. 
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5 Besøk RI President Jennifer Jones 
 
RI President Jennifer Jones besøkte District 2260 31. oktober 2022 som en del av hennes 
«Imagine Tour of Scandinavia» og teamet rundt DG fikk – på ganske så kort varsel - den 
ærefulle oppgaven om å ta henne imot i distriktet. Ca 200 medlemmer hadde funnet veien 
til Quality Hotel Entry, Mastemyr. 
 
Etter at Distriktsguvernør Hans Christian Kihl hadde ønsket velkommen, holdt Rotarys 
Internasjonale President Jennifer Jones et inspirerende innlegg om hvordan Rotary får til 
endringer som skaper et bedre liv. Om hvordan engasjerte kvinner ga poliovaksine og 
hvordan lokale helsearbeidere fikk halvert dødeligheten av malaria. Etter Jennifer Jones 
presentasjon holdt DPSC Bjørn Olav Rosseland et meget interessant og innholdsrikt foredrag 
om polio, hvordan Rotary har bekjempet sykdommen og hva som er status i verden i dag. 
For sin innsats i å spre kunnskap om sykdommen mottok Bjørn Olav en PHF fra Gjersjøen 
Rotaryklubb. Utmerkelsen ble overrakt av RI Presidenten. På programmet videre fortalte 
president Irene Bergsland hvordan Rakkestad Rotaryklubb har arrangert en RYLA reunion for 
tidligere RYLA-deltagere. Hensikten med seminaret var å presentere kommunens 
mangfoldige næringsliv for ungdommene hvorav mange p.g.a. videre utdannelse hadde 
forlatt kommunen. 
 
Distriktsguvernør Hans Christian Kihl fortalte videre om Rotary Business Network (RBN) som 
har blitt en suksess i sør og som nå også har startet opp i nord. RBN møter tre ganger per 
halvår; RBN Sør på Kihl gård i Råde, og RBN Nord på Herredshuset på Jessheim. RI-
presidenten fikk også i oppdrag å åpne en tursti rundt Kolbotn Vannet. Klubbens president, 
Hanne Kurter Bergersen, viste bilder fra prosjektet før RI-presidenten klippet det symbolske 
båndet og erklærte stien for åpnet. 
 
Hele kvelden hadde det vært salg av lodd til inntekt for PolioPlus. Ved møtets slutt ble det 
trukket og bildet fikk en eier og PolioPlus fikk 9.000 kroner. 
 

8 Månedsbrev 
 
Det ble utgitt 12 månedsbrev i rotaryåret 2022-23 med redaktør Jan Sverre Hansen i spissen. 
Alle månedsbrev ligger på distriktets webside (https://d2260.rotary.no/no/2022-2023-
manedsbrev). 
 


